
 

 

 

Σελίδα 1 από 2 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
 

Αθήνα, 19 Ιουνίου 2025       
    
  

Προς:    Τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 
 

Θέμα:   «Αναφορά του Εμπορικού Συλλόγου Ωραιοκάστρου για τα αδέσποτα 

ζώα» 

 
 

Κατατίθεται η υπ. αριθμ. 464 από 10.06.2025 επιστολή του Εμπορικού 

Συλλόγου Ωραιοκάστρου με θέμα: «Αδέσποτα ζώα», με την οποία διαμαρτύρονται  

έντονα για την αφόρητη κατάσταση που έχει δημιουργηθεί με τα αδέσποτα ζώα στο 

Ωραιόκαστρο. 

 Απαιτούν οριστική επίλυση του προβλήματος με την λήψη όλων των 

αναγκαίων μέτρων για την άμεση απομάκρυνση, περισυλλογή, φροντίδα και 

διαχείριση των αδέσποτων σκυλιών που κυκλοφορούν στο Ωραιόκαστρο. 

Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 

 

Οι καταθέτοντες Βουλευτές 

 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης 

 

Κυριακή Μάλαμα 

Βουλευτής Χαλκιδικής 

 

Γιώτα Πούλου 

Βουλευτής Βοιωτίας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2351

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/6/2025
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Θεοδώρα Τζάκρη 

Βουλευτής Πέλλας 

 

Ραλλία Χρηστίδου 

Βουλευτής Β3 Τομέα Αττικής 

 

 



 

 

 

Ωραιόκαστρο, 10/06/2025 

Αρ. Πρωτ: 464 

 

Προς:  

Αντιδήμαρχο Τοπικής Ανάπτυξης και Δημοτικής Περιουσίας 

Κανταρτζής Ευάγγελος 

 

Αντιδήμαρχο Σύγχρονου Πολιτισμού, Εξωστρέφειας, Τουριστικής 

Ανάπτυξης και Προστασίας των ζώων συντροφιάς 

Δρόσου Ευαγγελία 

 

Κοινοποίηση: 

Δήμαρχο Ωραιοκάστρου 

Τσακίρη Παντελεήμων 

 

 

Θέμα: Αδέσποτα ζώα 

 

Αξιότιμε Αντιδήμαρχε, 

 

Ο Πρόεδρος του Εμπορικού Συλλόγου Ωραιοκάστρου κ Ιακωβίδης 

Βασίλειος, καθώς και τα μέλη του ΔΣ διαμαρτυρόμαστε έντονα για την αφόρητη 

κατάσταση που έχει δημιουργηθεί με τα αδέσποτα ζώα στο Ωραιόκαστρο. 

 

Εκφράζουμε την αγωνία μας, για την υγεία και την σωματική μας 

ακεραιότητα, από το γεγονός ότι στη δημοτική μας Ενότητα κυκλοφορεί 

μεγάλος αριθμός αδέσποτων ζώων. Δεχόμαστε πολλά παράπονα από μέλη μας, 

καθώς και από τους πελάτες της αγοράς. Σε μια εποχή που οι καταστηματάρχες 

αγωνίζονται να κρατήσουν τις επιχειρήσεις τους ανοιχτές, κόντρα σε όλες τις 

αντίξοες συνθήκες που επικρατούν λόγω των έργων στην κεντρική μας αγορά, 



στην οικονομική κρίση και την παγκόσμια αναταραχή και αβεβαιότητα, έχουν 

να αντιμετωπίσουν ακόμη ένα πρόβλημα που δημιουργούν τα αδέσποτα ζώα.  

 

Οι περισσότεροι από εμάς είμαστε φιλόζωοι αγαπάμε και θέλουμε να 

φροντίζουμε τα αδέσποτα, έρχονται ξαπλώνουν μπροστά στην είσοδο των 

καταστημάτων μας και μπορεί προσωπικά να μην μας ενοχλεί, υπάρχει όμως 

πολύς κόσμος που φοβάται και αποφεύγει να μπει στα μαγαζιά. Επειδή πεινάνε 

πηγαίνουν στα καταστήματα της εστίασης, αναζητούν φαγητό και οι θαμώνες 

πολλές φορές ενοχλούνται. Η εικόνα που δημιουργείται είναι σαφώς 

απαράδεκτη. 

 

Δυστυχώς, οι επανειλημμένες εκκλήσεις, τόσο οι δικές μας αλλά και 

αρκετών συνδημοτών μας, δεν έχουν οδηγήσει τους υπευθύνους να προβούν 

στην επίλυση του σοβαρότατου αυτού προβλήματος. Η κατάσταση έχει φτάσει 

στο απροχώρητο καθώς υπάρχουν ολοένα και περισσότερα κρούσματα επίθεσης 

των αδέσποτων σε συνδημότες μας, καθώς ζουν απροστάτευτα στον κεντρικό 

δρόμο της κοινότητας Ωραιοκάστρου. 

 

Μόλις την προηγούμενη εβδομάδα, το Σάββατο 31 Μαΐου 2025, συνέβει 

ένα ακόμη περιστατικό στην καρδιά της αγοράς του Ωραιοκάστρου, στη 

συμβολή των οδών Λ. Δημοκρατίας και Κομνηνών. Μια αγέλη αποτελούμενη 

από τουλάχιστον 5 σκυλιά, επιτέθηκαν σε κύριο που είχε βγάλει βόλτα το δικό 

του κατοικίδιο. Ένα μικρό παιδί φοβήθηκε, όπως είναι λογικό άρχισε να κλαίει, 

αναστατώθηκαν οι περίοικοι και προκλήθηκε αναβρασμός σε όλη την περιοχή. 

 

Καθιστούμε υπόλογους και συνυπεύθυνους όσους συνεχίζουν να 

αδιαφορούν μέχρι σήμερα, χωρίς ουσιαστικά να επιζητούν μια λύση για το 

πρόβλημα που έχει προκύψει. Τονίζουμε πως σύμφωνα με τη διάταξη του 

Άρθρου 9, παράγραφος 1 του Νόμου 4039/2012, οι Δήμοι υποχρεούνται να 

μεριμνούν για την περισυλλογή και τη διαχείριση των αδέσποτων ζώων με 

συνεργεία τα οποία αποτελούνται από κατάλληλα εκπαιδευμένα άτομα. 

 

Διαμαρτυρόμαστε λοιπόν, για την πλήρη αδιαφορία των αρμοδίων και 

την συνέχιση της υφιστάμενης απαράδεκτης και επικίνδυνης κατάστασης. 



Απαιτούμε  οριστική επίλυση του προβλήματος με την λήψη όλων των αναγκαίων 

μέτρων για την άμεση απομάκρυνση, περισυλλογή, φροντίδα και διαχείριση των 

αδέσποτων σκυλιών που κυκλοφορούν στο Ωραιόκαστρο και δημιουργούν μια 

αφόρητη κατάσταση για όλους μας, αλλά και για την άθλια επιβίωσή τους. 

 

 

 

Με εκτίμηση 

ο Πρόεδρος  

Ιακωβίδης Βασίλειος 

τα μέλη του ΔΣ Ε.Σ.Ω. 

 




